
Kære udvalgsmedlem, 
 
I forbindelse med evalueringen af privatiseringen af genanvendeligt erhvervsaffald har Dansk 
Affaldsforening sendt vedhæftede to dokumenter. 
  
I halen på diskussionen om evalueringen er der opstået en debat, om kommuner som har 
affaldsenergianlæg hellere vil afbrænde affald end genanvende.  
 
Den påstand mener vi ikke, der er hold i, og et af de vedhæftede notater handler om dette. Det mener vi er 
relevant for udvalget, selvom det formelle ansvar for affaldsreformerne nu ligger i energi, forsynings- og 
klimaudvalget.  
 
Vedlagte dokumenterer derfor også oversendt til forsyningsudvalget. 
 
Spørgsmål? Tøv ikke med at kontakte Dansk Affaldsforeningse sekretariat - vi er altid til rådighed for 
uddybende kommentarer. 
 
 
 
Mvh 
Niels Toftegaard 
Kommunikationskonsulent 
Dansk Affaldsforening 
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